
Årsmøte i Revebåsen Hytteeierforening 13. juli 2024 

 

Antall fremmøtte: 43 

Antall fullmakter: 7 

Som møteleder ble Inge Os valgt 

Som referent ble Hanne Bjørnå Berntsen valgt 

Inge Os ønsket velkommen 

1) Innkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent 

 

2) Regnskap ble gjennomgått og godkjent.  Regnskapet var på årsmøtetidspunktet ikke 

godkjent av revisor Bjørn Wigdahl – da dette ble mottatt kun en dag før årsmøte fra 

regnskapsfører – Strand Økonomi AS.   

Hytteforeningen har en tilfredsstillende økonomi.  

3) Årsberetning var forutsatt lest, og ble gjennomgått.  

Det ble på nytt kommentert at fartsgrensen på veiene ikke overholdes. Styret 

anmodet om at alle må ha en lavere fart spesielt med bakgrunn i sikkerheten.  

Dersom dette ikke blir bedre, kan vi bli nødt til å etablere flere fartshumper, noe som 

i utgangspunktet ikke er ønskelig. 

Ingen øvrige kommentarer til årsberetningen.  

4) Saker til behandling: 

a) Permanent stenging av bom 

Forslaget om permanent sommerstenging av bom ble nedstemt med 25 stemmer 

mot 24 som stemte for. Etter endring i vedtektene i 2013, ville et positivt vedtak 

måtte ha  2/3 flertall. 

 

b) Vedlikeholdsfond, fundament ved stupebrettet 

Det ble vedtatt å avsette kr. 100.000,- i årets budsjett til utbedring av 

betongfundamentet tilhørende stupebrettet på Mellomholmen.  

 

c) Støtte til drift av flytebrygga i Susebukta 

Det ble innvilget kr. 12.000,- til støtte for årets vedlikehold, hvilket representerer 

50% av totalkostnadene 

 

d) Søppeltømming 

Styret har vært i dialog med Sandefjord kommune vedrørende renovasjonen. Det  

vil ikke bli hyppigere tømming i sommerhalvåret. De anmoder oss sterkt om å 

forbedre vår sortering av søppelet, og ikke legge søppel dersom containerne 

allerede er fulle. Kastet miljøstasjon må benyttes i større grad.  



 

 

5) Budsjett 2024-2025  

Det ble vedtatt å avsette kr. 100.000,- i årets budsjett til utbedring av 

betongfundamentet tilhørende stupebrettet på Mellomholmen.  

 

6) Fastsette kontingent for 2024/2025 

Styrets forslag til kontingent ble enstemmig vedtatt: 

Kr. 2.000,- til hytteeierforeningen minus evt. dugnadsavgift kr. 500,-  

Kr. 1.000,- veiavgift 

 

7) Valg 

Samtlige styremedlemmer som i år var på valg, tok gjenvalg.  Varamedlemmene tok 

ikke gjenvalg.  

Som nye varamedlemmer ble følgende foreslått: 

Agnete Reymert 

Kjersti Corneliussen. 

 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

   

Styret består da av: Mona Torp, Hanne Bjørnå Berntsen,  Olaf Ilsaas(kasserer), Ole 

Christian Torkildsen og Terje A Nilsen. Varamedlemmer: Agnete Reymert og Kjersti 

Corneliussen. 

 

Sandefjord, 15.juli 2024 


